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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Lena Huss 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 
Ordförande öppnade mötet och dagordningen 

godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Lena Huss utsågs till att justera protokollet.  

 

4. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 16 

juni 

Susanna Halldin gick igenom föredragningslistan. 

 

Rådet önskar yttra sig om följande: 

Temat. Vilket kontaktcenter avses, undrar rådet. 

Det finns väl två kontaktcenter! Vilken målgrupp? 

 

Punkt 6. Svar på skrivelse från Maria Karlman 

Noleryd (L) angående remiss om SL: s 

trafikförändringar 

Med anledning av tjänsteutlåtande angående 

ärende 6 vill rådet anföra följande: 

Det är olyckligt att hanteringen av detta viktiga 

ärende blivit fördröjt så att förvaltningen, 

nämnden och funktionshinderrådet inte fått rimlig 

tid att sätta sig in i ärendet och yttra sig. Rådet vill 

betona vikten av att remisser fortsättningsvis 

tillställs stadsdelen i så god tid, att respektive 

ärende kan behandlas på ett demokratiskt sätt.     
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Punkt 7. Svar på Revisionskontorets årsrapport för 

Norrmalm s stadsdelsnämnd 2015 
Rådet noterar att man uppmärksammar bristen på 

bostäder för personer med funktionsnedsättning.    

 

Punkt 8. Revidering och fastställande av Norrmalms 

stadsdelsnämnds rutin för Lex Sarah  
Rådet anser detta angeläget.  

 

Punkt 10. Utveckling av hemtjänst - remiss från 

kommunstyrelsen 

Med anledning av tjänsteutlåtande angående 

ärende 10 vill rådet anföra följande: 

Det är olyckligt att hanteringen av detta viktiga 

ärende blivit fördröjt så att förvaltningen, 

nämnden och funktionshinderrådet inte fått rimlig 

tid att sätta sig in i ärendet och yttra sig. Rådet vill 

betona vikten av att remisser fortsättningsvis 

tillställs stadsdelen i så god tid, att respektive 

ärende kan behandlas på ett demokratiskt sätt.    

 

Angående ärende 10 vill rådet även framföra 

vikten av att inte bara hemtjänst för äldre lyfts 

fram. En icke obetydlig del av brukarna av 

hemtjänst har funktionsnedsättningar och är under 

65 år. I ärendet nämns denna grupp endast i 

förbigående och då med hänvisning till lagrum, 

SoL (sid 7).  

 

Rådet vill betona att samtliga ärenden som 

tillställs nämnden och rådet, är formulerade på ett 

sådant sätt att alla gruppers behov belyses. Vidare 

ska texterna vara formulerade på ett tydligt och 

för samtliga läsare tillgängligt sätt.  

 

Punkt 11. Nyanlända och asylsökande i Stockholms 

stad (modulhus, paviljong, ensamkommande, flykting) 

- remiss från kommunstyrelsen 
Tillgängligheten bör beaktas.  
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Punkt 12. Barnkonventionen blir svensk lag (SOU 

2016:19) - remiss från kommunstyrelsen 

Rådet noterar att man i barnkonventionen tar upp 

stöd och service till barn med 

funktionsnedsättning. 

 

Punkt 13. Planärende på samråd. Kolkajen, del av 

Norra Djurgårdsstaden, del av Hjorthagen 1:3 m fl. - 

remiss från stadsbyggnadskontoret 

Rådet noterar att tillgänglighet beaktas.  

 

Punkt 18. Samverkansöverenskommelse mellan 

Norrmalms stadsdelsförvaltning och Lokalpolisområde 

Norrmalm 
Rådets ordförande har blivit inbjuden till ett möte 

med trygghetsrådet den 17 juni.  

 

Enhetschef samt nämnsekreterare ansvarar för att 

välja ut lämpliga remisser och andra ärenden vilka 

tillställs rådet i så pass god tid att rådet har 

möjlighet att bidra med sin kompetens och sina 

synpunkter till den handläggare som skriver 

tjänsteutlåtandet.  

 

 

5. Utvärdering av stadens program för 

delaktighet  

Susanna Halldin redogjorde för programmet. 

Rådet anser att programmet och dess 

utvecklingsförslag är bra.  

 

6. Lokala utvecklingsplaner 

Susanna Halldin föredrog. Skillnadernas 

Stockholm är utgångspunkt för det lokala 

utvecklingsprogrammet.  Förvaltningen har tagit 

fram två utvecklingsprogram. Barn och unga med 

psykisk ohälsa samt Förebyggande och främjande 

arbete mot diskriminering, men fokus på HBTQ. 

Rådet anser att Skillnadernas Stockholm 

innehåller mycket relevant information men 

försummar funktionshinderområdet. Rådets 
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medskick är att ta med det området på 

stadsdelsnivå.  

 

7. Höstens möten 

Rådet undrar vilket av stadsdelsnämndens 

sammanträden som kommer ha funktionshinder 

som tema.  OBS ny tid för rådets sammanträden i 

december: Mötet flyttas till tisdag den 6 

december. Höstens möten är den:  

 15 augusti 

 12 september 

 17 oktober 

   7 november 

   6 december 

Samtliga möten kl. 15.00-16.30  med rådets 

förmöte kl. 14.30. 

 

8. Bevakningslistan 

Bordlades. 

 

9. Övriga frågor 

Susanna Halldin har erhållit tjänsten som 

avdelningschef för äldre- och 

socialtjänstavdelningen. 

 

10. Möteslokalerna och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

Rådet tackar för att de som så önskar nu även kan 

få möteshandlingarna i pappersform. 

 

11. Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande avslutade mötet och önskade 

deltagarna en skön sommar. Höstens första möte 

är måndag den 15 augusti.  


